

Title (en)
OBLIQUE BREAD SLICER

Title (de)
SCHRÄGE BROTSCHNEIDEMASCHINE

Title (fr)
TRANCHEUSE DE PAIN OBLIQUE

Publication
EP 3907051 A1 20211110 (FR)

Application
EP 21172359 A 20210505

Priority
BE 202005304 A 20200506

Abstract (en)
[origin: US2021347078A1] A bread slicer comprising a loading compartment (6) adjacent to the front side (2) which is connected to a receiving compartment (7) situated near the rear side (3) of the bread slicer, an access opening (8) for placing a loaf of bread (16) to be sliced in the loading compartment (6) by a user who is positioned in front of the front side (2), a cutting member to cut slices off the bread (16) as it is moved between said compartments (6,7), a support surface (9) for the bread (16) extending in said compartments (6,7) The support surface (9) is inclined at an angle (a) between 25° and 70° with respect to a horizontal line.

Abstract (fr)
Une trancheuse à pain comprenant- un compartiment de chargement (6) adjacent au côté avant (2) qui est connecté à un compartiment de réception (7) à proximité du côté arrière (3) de la trancheuse,- une ouverture d'accès (8) pour poser un pain (16) à couper dans le compartiment de chargement (6) par un utilisateur qui est positionné devant le côté avant (2),- un organe de coupe pour découper des tranches du pain (16) lorsque celui-ci se déplace entre lesdits compartiments (6,7),- une surface de support (9) pour le pain (16) s'étendant dans les compartiments (6,7). La surface de support (9) est inclinée d'un angle (a) compris entre 25° et 70° par rapport à une droite horizontale.

IPC 8 full level
B26D 7/06 (2006.01); **B65B 25/18** (2006.01); **B26D 7/32** (2006.01)

CPC (source: EP US)
B26D 1/09 (2013.01 - US); **B26D 7/0608** (2013.01 - US); **B26D 7/0616** (2013.01 - EP); **B26D 2007/327** (2013.01 - EP); **B26D 2210/06** (2013.01 - EP US); **B65B 25/18** (2013.01 - EP); **B65B 67/04** (2013.01 - EP)

Citation (applicant)
• EP 3102376 A1 20161214 - SILLER RUDI [DE]
• DE 202011005113 U1 20110609 - REGO HERLITZIUS GMBH [DE]
• EP 2045053 A2 20090408 - SILLER RUDI [DE]

Citation (search report)
• [AD] EP 3102376 A1 20161214 - SILLER RUDI [DE]
• [A] EP 1857233 A1 20071121 - JAC S A [BE]
• [A] EP 0615821 A1 19940921 - WABAEMA GMBH [DE]

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 3907051 A1 20211110; BE 1028272 A1 20211203; BE 1028272 B1 20211206; US 2021347078 A1 20211111

DOCDB simple family (application)
EP 21172359 A 20210505; BE 202005304 A 20200506; US 202117313481 A 20210506